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8 : L’auxiliaire « mogen » 
 

 Mogen = pouvoir (permission / autorisation) 

 

   Perso. :    Formation :  Exemples : 

 1ère pers. du sing. :  Ik  mag  Ik mag naar de bioscoop gaan. 

 2ème pers. du sing. :  Je  mag  Je mag niet in het zwembad plassen. 

 Forme polie :    U  mag  U mag niet te veel suiker eten. 

 3ème pers. du sing. :  Hij  mag  Hij mag niet hier roken.   

   Ze  mag  Ze mag niet babbelen. 

 Forme impersonnelle :    Het  mag  Het mag alle dagen carnaval zijn. 

 1ère pers. du pluriel :  We  mogen  We mogen één uur zwemmen. 

 2ème pers. du pluriel :  Jullie  mogen  Jullie mogen vanavond uitgaan. 

 3ème pers. du pluriel :  Ze  mogen  Ze mogen hun picknick meenemen. 

 

 Remarque : 
 

Ce verbe n’a que 2 formes au présent et ne prend pas de terminaison lorsqu’on le conjugue ! 

ex : Je mag niet boeren ! (Tu ne peux pas roter !) 

 

 


